
Artikel 41 vragen over veiligheid rondom de Blaakflats 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 41) 

Datum 

20 september 2023 

Onderwerp 

Veiligheid rondom de Blaakflats 

Vragensteller 

Petra van Nes-de Man, Burger op 1 en Jeroen Rijsdijk PvdA 

Inleiding 

Sinds november 2022 ligt de sloop van beide flats aan de Blaak stil.  

De panden zijn nu toegankelijk, alle deuren enz. zijn verwijderd. Het enige wat dit tegenhoudt zijn 

bouwhekken in betonvoeten. In december hebben wij gevraagd de panden op de begane grond 

en bijv. eerste verdieping dicht te spijkeren t.b.v. de algemene veiligheid. Dit was technisch 

nauwelijks uitvoerbaar maar wel is toegezegd betere afscherming te realiseren door solide 

hekwerk wat niet geopend kan worden zodat men zich niet in de panden kan begeven.  

 

De huidige hekken voldoen hier niet aan, waardoor ze met regelmaat open staan. De flats kunnen 

hierdoor worden betreden door volwassenen en kinderen die hier niet behoren te zijn.  

 

Er staan kapotte hekken, sommige hekken staan niet- of slechts half in de daarvoor bestemde 

betonvoeten, die overigens ook rondslingeren op het terrein. Een aantal hekken zijn niet correct, 

met daarvoor bestemde beugels aan elkaar verbonden. 

 

Op de naastgelegen afgesloten locatie (van een andere partij) aan de dr. Kuijperstraat, staan 

vergelijkbare hekken wel juist geplaatst- en gekoppeld. 

 

Wij constateren dat bij de locatie van de Huishoudschool aan de Koninginnenweg hekken én 

bewakingscamera’s op het afgesloten terrein staan.  

 

Waarom zijn de camera’s die tijdens de jaarwisseling waren geplaatst op de bouwlocatie aan de 

Blaak, na de jaarwisseling weggehaald? 

 

Wij maken ons ernstig zorgen over de veiligheidssituatie rondom de Blaakflats, vandaar onze 

vragen: 



Vragen 

1. Wie is verantwoordelijk voor een veilige goede afsluiting van dit bouwterrein? 

2. Aan welke voorschriften en of richtlijnen dient een goede- en veilige afsluiting te voldoen en 

wie is hiervoor verantwoordelijk 

3. Wie is verantwoordelijk en/of aansprakelijk als er ongevallen of incidenten plaatsvinden 

naar aanleiding van het betreden van de panden?  

4. Zijn er gevallen bekend/geregistreerd van mensen die zich zonder toestemming bevinden 

in de flats?  

5. Hoe lang blijft dit ondeugdelijk geplaatste hekwerk en de slechte beveiliging van de panden 

staan, in deze toestand? 

6. Indien er nog niet verder gesloopt kan worden, kan het terrein dan eindelijk wel goed 

afgesloten worden? 

7. In de RIB van 14-07 jl. ‘beschermende maatregelen woningen Kerksingel’ wordt verwezen 

naar het PvA (plan van aanpak)wat door Wooncompas aangeleverd is en wat de aanleiding 

zou zijn de sloop binnenkort af te ronden. Kunnen wij inzicht krijgen in dit PvA?  

8. Is de route voor zwaar sloop- en later bouwverkeer al bekend? 

9. Indien de route door de Klaaskaterstraat gaat, hoe wordt dan geborgd dat dit geen schade 

aanbrengt aan de recent aangelegde nieuwe riolering?  

10. Wat is de stand van zaken rondom het ecologisch onderzoek? Krijgen wij een 

terugkoppeling als dat heeft plaatsgevonden en het daaruit volgende rapport te zien?  

Gelet op het bepaalde in artikel 41 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vraag. 

 

Bijlagen: drie voorbeelden bijgevoegd hieronder 



Voorbeelden  

   

Om de Hoek tussen de rijwoningen en de flats staan hekken open en tussen de woningen 

Benedenrijweg en Obadja staan hekken open.  

  



 

 

Zo staan de hekken nu langs de Blaakflats, achter één van de reclamezeilen zit dus geen 

hekwerk. 

  



 

Zo staan de hekken ter afscherming van een bouwterrein aan de dr. Kuijperstraat, vlak om de 

hoek, zo behoren de hekken te staan naar ons idee, rondom afgesloten voor ongewenste 

bezoekers.  
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